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Komisja Nadzwyczajna do spraw zmian w kodyfikacjach, obradująca pod prze-
wodnictwem posła Arkadiusza Mularczyka (PiS), przewodniczącego Komisji, 
zrealizowała następujący porządek dzienny:

– rozpatrzenie poprawki zgłoszonej w czasie drugiego czytania do projektu 
ustawy o zmianie ustawy – Kodeks cywilny (druk nr 2876).

W posiedzeniu udział wzięli: Paweł Mucha zastępca szefa Kancelarii Prezydenta RP wraz ze współ-
pracownikami oraz Krzysztof Pociecha asystent przewodniczącego Komisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Paulina Gabor, Agnieszka Grybska  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Magdalena Klorek – legislator z Biura 
Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Arkadiusz Mularczyk (PiS):
Witam panie i panów posłów. Witam pana ministra, witam wszystkich państwa. 
Dzisiejszy  porządek  dzienny  obejmuje  tylko  jeden  punkt,  jest  to rozpatrzenie 

poprawki zgłoszonej w czasie drugiego czytania do projektu ustawy o zmianie ustawy 
– Kodeks cywilny (druk 2876). Jest to poprawka zgłoszona przez Klub Parlamentarny 
Prawo i Sprawiedliwość. Zgłoszona była w wyniku dyskusji, która toczyła się na ostat-
nim posiedzeniu Komisji w związku z przepisami przejściowymi do projektu pana prezy-
denta. Czy w tym zakresie ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Czy poprawkę w ogóle 
przypomnieć? 
Poprawka  jest  chyba  znana.  Przypomnę,  art.  2  proponuje  się  nadać  brzmienie: 

„Do odsetek należnych przed dniem wejścia w życie niniejszej ustawy stosuje się prze-
pisy dotychczasowe”.
Panie ministrze, rozumiem, że jest akceptacja czy zgoda Kancelarii?

Zastępca szefa Kancelarii Prezydenta RP Paweł Mucha:
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, tak jak pan przewodniczący powiedział,  jest 
zgoda Kancelarii Prezydenta na te zmiany.

Przewodniczący poseł Arkadiusz Mularczyk (PiS):
Dobrze. W takim razie, jeśli jest zgoda, to kto z pań i panów posłów jest za przyjęciem 
tej poprawki? (6) Nikt się nie wstrzymał. Nie ma głosów przeciw, bo nie widzę innych 
posłów na sali. Poprawka została jednogłośnie przyjęta.
Posłem sprawozdawcą był pan poseł Waldemar Buda, prawda?

Poseł Waldemar Buda (PiS):
Tak.

Przewodniczący poseł Arkadiusz Mularczyk (PiS):
Niech pan poseł zostanie i podpisze się pod poprawką.
Bardzo państwu dziękuję za szybką i sprawną Komisję. Zamykam posiedzenie. Bar-

dzo dziękuję.


